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m A SZOCIALISTA PINTÉR FERENC CIVILBEN ÜGYVÉDKÉNT DOLGOZIK F o t ó : K a r n o k Csaba 

A A 3 s z e g e d i ö n k o r m á n y z a t i k é p v i s e -
l ő k ö z ü l t i z e n k e t t e n n y u g d í j a s k é n t 
p o l i t i z á l n a k , s o k a n v á l l a l k o z ó k , s a -
j á t m a g u k f ő n ö k e i . A t ö b b i k é p v i s e l ő 
r u g a l m a s m u n k a i d ő b e n d o l g o z i k , 
h e t e n p e d i g f ő á l l á s ú p o l i t i k u s o k . 

M U N K A T Á R S U N K T Ó L 
A szegedi közgyűlésben a legtöbb 
nyugdíjast a 17 főt számláló 
MSZP-frakcióban találjuk. Révész Mi-
hály, Szőke Péter, Katona Gyula, Gila 
Ferenc, Molnár Gyula, Kónya Gábor, 
Mészáros Attila és Tóth József is túl 
van a nyugdíjkorhatáron. A két alpol-
gármester, Solymos László és Szent-
györgyi Pál főállású politikus, akár-
csak Iványi Aurél, Szőreg képviselője. 

Saját maga főnöke Pintér Ferenc 
ügyvéd, Kenderesi-Szabó Mihály fog-
technikus, Ménesi Imre és Lauer Ist-
ván, aki a malomiparban tevékenyke-
dik. Tóth Károly és Szondi Ildikó az 
egyetem alkalmazásában áll. 

A frakciókon kívüliek közül Beck 
Zoltán ugyancsak nyugdíjas, Apró Ju-
hász Jánosnak és Csapó Balázs vállal-
kozónak nincs főnöke. Az SZDSZ-es 
politikusok közül Nagy Sándor alpol-
gármester főállású politikus, Kenyeres 
Lajos és Fábián József nyugdíjas. Virág 

Andrásnak saját vállalkozása van, 
ahogy Kormos Tibornak sem kell elké-
redzkednie munkahelyéről, ha esetleg 
sajtótájékoztató akar tartani. Bartáné 
Tóth Mária az önkormányzat Óvodák 
Igazgatóságának igazgatóhelyettese. 

A 9 fős Fidesz-frakcióban mindösz-
sze egy nyugdíjast, Balogi Dánielt ta-
lálunk, de főnöke igazából csak a ta-
nárként dolgozó Farkasné Pocsai Blan-
kának van. Oláh János és Póda Jenő 
vállalkozó, Péter Szilveszter gyógy-

szertárvezet ő, Szabó László háziorvos, 
Gyimesi László ügyvédjelölt, míg Hű-
vös László és Kohári Nándor a politi-
kából él. 

Az egyik legdolgosabb frakció a 
KDNP-é: Kalmár Ferenc egy külföldi 
tulajdonú cég alkalmazottja, Haág Za-
lán újságot szerkeszt, Juhász Gyula 

mérnöki irodában tevékenykedik, Ba-
logh Lászlónak viszont vagyonnyilat-
kozata alapján nincs foglalkozása. Ve-
le együtt a szegedi közgyűlésben ösz-
szesen hét főállású politikust számol-
tunk össze. Az MDF-ESZE-frakcióban 
Bakai Csaba vállalkozóként saját ma-
ga osztja be idejét, Ványai Éva az 
egyik szociális otthon vezetője, míg 
Mécs László klinikai főorvos. 

Lapunk archívuma szerint idén a 
legtöbb sajtótájékoztatót - összesen 

ötöt - Kalmár Ferenc tartotta, mind-
egyiket hétköznap, munkaidőben. Ál-
talánosságban pedig az derült ki, 
hogy főként ellenzéki politikusok osz-
tották meg gondolataikat a médiával 
az elmúlt hónapokban. A közgyűlésre 
egyébként kötelező elengedrti a mun-
kahelyükről a képviselőket."11 Ü9Jl 

a a j l — 
n'jrninii. 

S Nem m a r a d n a k el az órái 
Farkasné Pocsai Blanka fideszes képviselő az újszegedi Gregor József Általános 
Iskolában dolgozik tanítóként, közoktatási vezetőként és szabadidő-
szervezőként. - Nagy segítség, hogy pénteken nincsenek óráim, így azok el 
sem maradhatnak egy közgyűlés kedvéért. A közéleti és a civil foglalkozást 
egyébként sem szerencsés összekeverni, ezért a sajtótájékoztatók időpontját is 
délutánra tenném - mondta a képviselő. 

Kizuhantak a villamosból 
E g y ó r á r a l e á l l t t e g n a p d é l u t á n S z e -
g e d e n a v i l l a m o s f o r g a l o m a A - e s v o -
n a l á n , m i u t á n e g y f i a t a l e m b e r és a 
p á r j a k i z u h a n t a m o z g ó j á r m ű b ő l . A 
f i ú - a k i b a r á t n ő j é v e l e g y ü t t k ö n n y ű 
s é r ü l é s e k e t s z e n v e d e t t - v é l h e t ő e n 
s a j á t m a g a o k o z t a a b a l e s e t e t . 

M U N K A T Á R S U N K T Ó L 
Egy 17 éves fiatalember könnyű sérülé-
seket szenvedett tegnap kora délután, 
amikor kizuhant az egyik Tatra villamos 
menetközben kinyüó ajtaján az An-
na-kút és a Centrum közti szakaszon. 
Emiatt nagyjából egy órára leállt a villa-
mosközlekedés a 4-es villamos vonalán, 
az utasokat pótlóbuszok szállították. 

Dózsa Gábor, az SZKT igazgatója sze-
rint egy fiatal pár „erőteljes mechani-

kus behatást" gyakorolt az ajtóra - azaz 
minden bizonnyal rugdosta -, amitől az 
menet közben kinyílt. Az egymásba ga-
balyodott pár - alul a fiatalemberrel -
ezután zuhant az úttestre a mozgó jár-
műből. Az agyrázkódást szenvedett fia-
talembert a szegedi traumatológiai kli-
nikára szállították, ahová fej sebe ellátá-
sa után megfigyelésre fel is vették. A 
lány is könnyű sérüléseket szenvedett. 

Hasonló esetre senki sem emlékszik 
a közlekedési cégnél. 

Vad Róbert, a Csongrád Megyei 
Rendőr-főkapitányság sajtószóvivője 
az üggyel kapcsolatban azt mondta: 
egyelőre tart a rendőrségi vizsgálat, a 
lezárásához a fiatalembert ki kell hall-
gatniuk, de sérülései miatt ez egyelőre 
nem lehetséges. 

A SZEGEDI KÖZGYŰLÉS SZOCIALISTA FRAKCIOJABAN UL A LEGTÖBB NYUGDÍJAS 

Kevés a főállású politikus 

EURÓPA-DÍJAS VÁROSOK KÜLDÖTTEINEK TALÁLKOZÓJA 

Évfordulós randevú 
H o l n a p t ó l h á r o m n a p i g S z e g e d e n v e n d é g e s k e d i k a z E u r ó p a - d í j a s V á r o s o k 
S z ö v e t s é g é n e k t ö b b m i n t 2 0 d e l e g á c i ó j a , ö s s z e s e n m i n t e g y 7 0 k ü l f ö l d i s z e -
m é l y i s é g , k ö z t ü k 9 p o l g á r m e s t e r . A m a g y a r v á r o s o k k ö z ü l e l s ő k é n t és m i n d -
e d d i g e g y e d ü l i k é n t S z e g e d k a p t a m e g a z E u r ó p a - d i j a t , e z é r t r e n d e z i k i t t a 
k i t ü n t e t e t t v á r o s o k t a l á l k o z ó j á t - a n a g y á r v í z és a k a t a s z t r ó f a u t á n i ú j j á s z ü -
l e t é s é v f o r d u l ó j á n . 

G Y E N E S E I C S O N G R Á D M E G Y É B E N 
Csongrád megyében tölti el mai nap-
ját Gyenesei István önkormányzati és 
sportminiszter. Reggel kilenckör Hód-
mezővásárhelyen kezd, ahol Lázár Já-
nos polgármester tájékoztatja a város 
és a kistérség ügyeiről. A miniszter 11 
órától szakmai fórumon találkozik a 
városházán a megye településeinek 
polgármestereivel, tisztségviselőivel. 
Szó lesz az önkormányzatok finanszí-
rozásáról, a tervezett változtatásokról. 
Gyenesei István délután Tiszaszigeten 
tárgyal a Tisza-Maros önkormányzati 
Társulás településeinek vezetőivel az 
önkormányzatok pénzügyi helyzeté-
ről és jövőjükről. Ezután megnézi Sze-
geden a Maty-éri evezőspályán zajló 
beruházást, ellátogat szerekesztősé-
günkbe, majd este hattól a hódmező-
vásárhelyi Fekete Sas különtermében 
kormányzati konferencián vesz részt. 

H A T Á R R E N D É S Z E K T A L Á L T Á K A H E R O I N T 
Rekordmennyiségű, 12 küónyi heroin-
származékot találtak a röszkei határát-
kelőnél a határrendészek - írtuk február 
28-i számunkban. A kép alá azonban té-
vesen azt írtuk, hogy ez a vámosok ered-
ménye. A kábítószert természetesen a 
képen is a szegedi határrendészeti kiren-
deltség vizsgálja. A hibáért az érintettek-
től és olvasóinktól is elnézést kérünk. 

D O M B A I T Ü N D E 
Szeged különösen aktív európai kül-
kapcsolatait a 46 tagú Európa Tanács 
2006 szeptemberében Európa-díjjal is-
merte el. A rangos díjra 1955 óta lehet 
pályázni, négyfokozatú: az Európa-dí-
jasok exkluzív klubjába oklevélen, be-
csületzászlón és -plaketten át vezet az 
út. Magyarországon először és azóta is 
egyedül Szeged kapta meg a legmaga-
sabbat, a vándordíjat a vele járó 7600 
euróval. Alacsonyabb fokozatot szá-
mos hazai település elért már; me-
gyénkben Vásárhely és Szentes vett át 
lobogót. Évente egy-két városnak ad-

üiak''Ewópa-díjat, eddig az élmezőny 
tePfiigti.'WSA márciusában, vagyis-® 
éve a díjazottak szövetséget alapítot-
tak. Évente egyszer üléseznek, ilyen-
kor választanak soros elnökséget. 

Az 1879-es szegedi nagyárvíz 130. és a 
szövetség 25. jubileumán Szeged látja 
vendégül a delegációkat. A több mint 
húsz küldöttség közül kilencet - így 
Czestochowa, Darmstadt, Karlsruhe, 
Passau, Regensburg, Würzburg - pol-
gármesterek vezetnek. Darmstadt, Sze-
ged testvérvárosa visszatérő vendég, a 
többiek most járnak itt először, a legki-
sebb és legtávolabbi brit Cockermouth 
is. Közös nyelvük az angol, a német és a 
francia. A városok fiataljaival együtt 
hetven vendég érkezik holnap - tudtuk 
meg a főszervezőtől, Papp Tibortól, az 

önkormányzat külügyi referensétől. 
Legtöbben Ferihegyig repülnek, onnan 
busszal, vonattal utaznak, három dele-
gációt várnak kocsival. Az európai ven-
dégek a szokásoknak megfelelően ma-
guk fizetik a szállásukat a Novotelben. 
A fiatalokat a Tisza Sport Hotelben szál-
lásolják el. Az ö helyüket és egyéb költ-
ségeket a város állja, ez várhatóan ösz-
szesen 1-2 mülió forintba kerül. Az első 
nem hivatalos találkozó a Kiskőrössy 
Halászcsárdában lesz. Az első hivatalos 
pedig a holnap esti árvízi gálaest a 
nagyszínházban, amely egyúttal a Sze-
gedért Alapítvány díjátadó gálaműsora 
is.' A fiataloknak az IH Rendezvényköz 
jföhf SiéPfer ját&óíf(Jit!)j»Fáiriökát, este 
megnézik a Pick-Debrecen kézüabda-
meccset. 

A nemzetközi vendégsereg gyalog 
járja be a várost. Megnézik a Szent Ist-
ván téri víztornyot, a Reök-palotát, a 
Somogyi emlékkönyvtárát. Este fák-
lyákkal vonulnak az árvízi emlékmű-
höz, ahol Botka László polgármester, 
Kovács László, az Unió adó- és vámügyi 
biztosa beszél, és emlékkövet ad át Da-
nuta Jazowliecka, az Európa Tanács 
parlamenti közgyűlésének alelnöke. 

Szeged-albumot, a nagyárvíz képes-
könyvét, díszdobozos paprikát, Dankó 
Pista CD-t, Szeged DVD-t és egy üveg 
bort a Frittmann pincészetből - ezeket 
viszik haza emlékbe a város vendégei. 

20A MILLIÓ JUT AZ IDÉN A MEGYE ÚTHIBÁIRA 

Csak a balesetveszelyes katyukat javítjak 
Á p r i l i s e l e j é n k e z d ő d i k a t a v a s z i i d ő -
s z á m í t á s a k á t y ú z á s b a n . S z e g e d e n 
a d d i g c s a k a b a l e s e t v e s z é l y e s ú t h i -
b á k a t j a v í t j á k . I d é n k é t h ó n a p a l a t t 
3 0 0 - 3 5 0 k á t y ú t t e m e t t e k b e . A m e -
g y e ú t j a i n is v a n m u n k a , j a n u á r ó t a 
6 0 3 6 l y u k a t t ü n t e t t e k e l . 

M U N K A T Á R S U N K T Ó L 
A márciusi tavasz ellenére pár hétig 
még a téli menetrendet követik a szak-
emberek a szegedi utak kátyúzásá-
ban. A hibák kijavítására egyelőre ön-
tött aszfaltot használnak, és csak a 
balesetveszélyeseket töltik fel. Január 
óta körülbelül 300-350 kátyút szün-
tettek meg a Szegedi Magas- és Mély-
építő Zrt. munkatársai. 

- Plusz 10-15 fok alatt nem ajánlott a 
kátyúzás, csak kényszerből. A henge-
relt aszfaltot áprilistól gyártják, ezért 
pár hét múlva tudnak a kivitelezők a ta-
vaszi-nyári üzemben dolgozni. De már 
így is több mint 5 millió forintot költöt-
tünk idén az úthibák javítására - tudtuk 
meg Serege Jánostól, a Szegedi Környe-
zetgazdálkodási Nonprofit Kft. város-
üzemeltetési részlegének vezetőjétől. 

A kivitelezők az útfelügyelők fel-

jegyzései és lakossági bejelentések 
alapján dolgoznak. Arra nincs forgató-
könyv, hogy milyen útvonalon halad-
nak, mert a kátyúk kialakulását nem 
lehet megtervezni. 

Serege János elmondta, hogy a javí-
tásnál súlyozzák az utakat: a tömeg-
közlekedési útvonalak az elsők, eze-
ket a gyűjtő-, illetve a nagyobb forgal-
mú utak követik. Az alsóbbrendű ut-

A SÓH0RDÓ UTCAI KÁTYÚ NAPOKON BELÜL ELTŰNIK 

cákban kátyúznak a legvégén. Az út-
hibák kijavításával párhuzamosan a 
kerékpárutak és járdák hibáit is orvo-
solják. 

- A frissen felújított utakat leszá-
mítva az összes út problémás -
mondta Kálmos László. A Magyar 
Közút Kht. Csongrád megyei regio-
nális referense hozzátette, hogy a 
négy üzemmérnökség (Szeged, Szen-
tes, Makó, Hódmezővásárhely) ösz-
szesen 204 millió forintot kapott az 
úthibák felszámolására. Idén eddig 
6036 kátyút temettek be, és még 
885 van náluk feljegyezve. 

ÖRÖKBE. Kátyút lehet örökbe fo-
gadni Kaszaperen. A Békés megyei 
település ezzel az akcióval ti ltako-
zik: állításuk szerint egyre nő a raj-
tuk keresztül a határ felé tartó for-
galom, így a kátyúk száma is. Csak-
hogy azokat senki nem javítja meg. 
Az örökbefogadó felelős a kátyújá-
ért, amit betemethet, gondozhat. 
A közútkezelő 2010-re ígérte a ka-
szaperieknek az útfelújítást. 

F o t ó : K a r n o k Csaba 


